
Rudehaven Antenneforening 
Referat af ordinær generalforsamling 

Onsdag den 28. september 2011, kl. 19.30 

Sognegården, Skovlodden 17 
 

Dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent 

2. Beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år 

3. Aflæggelse af regnskab 

4. Indkomne forslag 

5. Forslag fra bestyrelsen 

6. Fastlæggelse af kontingent 

7. Valg af bestyrelse og bestyrelsessuppleant 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 

9. Eventuelt 

 

  

1. Valg af dirigent 
Erik Christiansen, Solbakken 50, blev valgt til dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt i 

henhold til foreningens vedtægter. 

 

2. Beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år  
Formanden afgav bestyrelsens beretning. Foreningen fungerer overordnet som en ”indkøbsforening”, som på medlem-

mernes vegne køber YouSee’s grundpakke. YouSee står tillige for den tekniske drift af foreningens anlæg. Fordelen for 

medlemmerne er, at medlemskabet inkl. grundpakken koster ca. 800 kr. mindre end grundpakken koster for YouSees 

individuelle kunder. Derudover kan medlemmerne tilvælge YouSee’s øvrige tilbud (mellempakke, fuld pakke, internet 

m.v.) til YouSee’s sædvanlige priser. Det er bestyrelsens opfattelse, at foreningen er konkurrencedygtig sammenlignet 

med andre mulige udbydere af tv-kanaler, som beboerne har adgang til. Der er, siden det for et par år siden blev muligt 

også for medlemmer af Rudehaven Grundejerforening at melde sig ud af antenneforeningen, kun modtaget ganske få 

udmeldelser.  

 

Det er bestyrelsens opfattelse, at YouSee leverer en god service med kun få og kortvarige udfald af signal.  

 

Bestyrelsen orienterede om de ændringer, der løbende sker i YouSee’s programudbud. Der sker løbende udskiftninger af 

enkelte kanaler i pakkerne, herunder grundpakken, på grundlag af YouSee’s vurdering af kanalernes pris og kundernes 

interesse. Generelle tendenser er, at flere kanaler sendes digitalt og færre analogt, flere kanaler sendes i HD – i 2012 er 

ca. 20 kanaler i fuldpakken i HD. TV2 bliver betalingskanal fra januar 2012 og placeres i grundpakken. Der bliver tilli-

ge større valgfrihed, idet det er blevet muligt at tilkøbe en række kanaler enkeltvis, dog mindst 4 enkeltkanaler, blot man 

har grundpakken. 

 

Forskellige tekniske spørgsmål vedr. tv-modtagelsen blev rejst og besvaret efter bedste evne af bestyrelsen.  

 

Steen Brandtmar, Rude Vang 81, spurgte om bestyrelsen overvejede andre leverandører end YouSee. Bestyrelsen forsø-

ger selvfølgelig at være opmærksom på evt. alternativer, men det kendteste alternativ på landsplan (Stofa) er så vidt 

vides ikke aktivt i vores område. Der har tillige konsekvenser for drift og vedligeholdelse af foreningens tekniske anlæg 

at skifte leverandør. Det er i øvrigt bestyrelsens opfattelse, at de alternativer, der under alle omstændigheder findes på 

markedet - også for foreningens medlemmer (tv via internet, antenne (Boxer) eller satellit) - betyder, at YouSee under 

alle omstændigheder er i en konkurrencesituation. Det er med til at sikre rimelige vilkår, også uden at foreningen tager 

skridt til at skifte leverandør.   

 

Formandens beretning blev godkendt.            

 

 

 



3. Aflæggelse af regnskab 
Kassereren redegjorde for det omdelte regnskab, som blev godkendt med få kommentarer. 

 

Det havde desværre ikke været muligt at færdiggøre et revideret regnskab til udsendelse sammen med indkaldelsen til 

generalforsamlingen. Regnskabet udsendes derfor med dette referat. 
 
4. Indkomne forslag 
Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne. 

 

5. Forslag fra bestyrelsen 
Der var ingen forslag fra bestyrelsen. 

 

6. Fastlæggelse af kontingent 
Kassereren redegjorde for det omdelte budget og foreslog på bestyrelsens vegne et kontingent for 2010-2011 på  

kr. 1.600,00 kr. pr. husstand. Den foreslåede forhøjelse har baggrund i stigende priser på tv-kanalerne i YouSee’s 

grundpakke – bl.a. at TV2 fra januar 2012 bliver betalingskanal. Stigningen dækker desuden to års prisstigninger, idet 

YouSee’s priser for 2011 først blev kendt efter generalforsamlingen i 2010. Kontingentet for 2011 har således reelt 

været for lavt. Bestyrelsens forslag til kontingent blev vedtaget.   

 

7. Valg af bestyrelse og bestyrelsessuppleant 
Bestyrelsen blev genvalgt, idet ingen andre ønskede valg. Bestyrelsen består herefter fortsat af John Erik Pedersen, Es-

ben Iversen og Per Haulrich. Det blev tilkendegivet, at bestyrelsen kunne supplere sig i sit arbejde, hvis der er behov 

herfor og medlemmer, der er villige til det.   

  

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 
Peter Yde, Rønnebærvej 94A, var på valg, og blev genvalgt som revisor. Der blev ikke valgt suppleant. 

 

9. Eventuelt 
Intet 

 

  ------------   o  O  o  ------------- 

 

 

 

Bestyrelsen har efter generalforsamlingen konstitueret sig på følgende måde: 

 

John Erik Pedersen, formand, Rude Vang 28, tlf. 45 42 50 74 

 

Esben Iversen, kasserer, Rudemarken 36, tlf. 45 42 26 89 

 

Per Haulrich, Rønnebærvej 96B, tlf. 45 41 45 40 

 

 

 

Husk ved ejendomssalg at gøre ejendomsmæglere og nye ejere opmærksom på medlemskabet af foreningen, så kontin-

gentet kan indgå i refusionsopgørelsen, og så den nye ejer bliver registreret hos foreningen. Ændringer i medlemskab 

kan enklest meddeles på antenneforeningens hjemmeside, som findes på Grundejerforeningen Rudehavens hjemmeside 

www.rudehaven.dk, som alle har adgang til. Man kan også sende en almindelig mail til  

rudehaven_antenneforening@hotmail.com eller kontakte kassereren, Esben Iversen, Rudemarken 36. 

 

 
 
 
 
Husk at henvendelser om fejl og problemer med tv-modtagelsen rettes til YouSee på tlf. 80 80 40 40 



 


